
Verslag Familieraad 16 juni 2025. 

 

 

Aanwezig: 

Hilde, Kurt, Daniël, Griet, Myriam, Paul en Christiane, Nicole, Marianne, José en Daniëlla 

Verontschuldigd: 

Claude, Francine, Marleen, André en Miet 

1. Verwelkoming door Hilde. 

 

Na de verwelkoming door Hilde trakteerde Myriam ons, ter gelegenheid van de 

geboorte van haar kleinzoon, op een lekkernij. Een dikke proficiat aan de trotse 

oma! 

 2. Tekstje :  

Nicole bracht ons het mooie gedicht ‘Juni’ (in bijlage aan het verslag) . 

3. Vorig verslag:  

Goedgekeurd.  

4. Correspondentie: 

Nicole ontving geen correspondentie in de voorbije periode. Aan de instelling 

wordt gevraagd om de namen van nieuwe bewoners aan de familieraad te 

bezorgen. 

5. Kasverslag: 

De saldi van de rekeningen, evenals een overzicht van de ontvangsten en 

uitgaven, werden door Hilde medegedeeld aan de leden. 

Daniël en José bouwden een prachtig verblijf voor de konijnen in het bosje. De 

kosten voor het gebruikte materiaal werden door de FR betaald. 

 

6. Bevindingen Binnen en Buiten: 

De voorbije editie van B&B mag, mede door het prachtige weer, als zeer 

geslaagd beschouwd worden. Iedereen heeft ervan genoten! 

Een lid vroeg of er volgend jaar naast de gewone fietstocht ook terug een 

kortere route kan voorzien worden? Met een duo fiets is 40 km immers net iets te 

ver. 

De verkoop van de pannenkoeken was terug een succes, op één pakje na werd 

alles verkocht. De muzikale omkadering door Astrid werd zeer gesmaakt. 



7. Moeder- en Vaderdag: 

Daniëlla, Miet en André brachten een geschenkje naar de leefgroepen en 

ondersteunende diensten. We ontvingen hiervoor een bedanking van de 

instelling. 

8. Oliebollenbak: 

Na de laatste wandeling van de ‘Op stap’ club zullen we dit jaar terug oliebollen 

serveren aan iedereen binnen Cirkant. Dit zal doorgaan op woensdag 15 

oktober. 

9. Jaarvergadering: 

Hilde heeft een voorstel van de uitnodigingsbrief voor de jaarvergadering 

overgemaakt aan de directie. De uitnodiging voor de 

bewindvoerders/verwanten zal meegestuurd worden met de factuur voor de 

maand augustus. 

De praktische uitwerking van de bijeenkomst (wie zal notities maken, verdeling 

groepen,…) zal besproken worden op de volgende vergadering. Drie vragen, 

die we over het thema willen voorleggen, werden vandaag bepaald en Hilde 

zal die overmaken aan de directie. 

Er zal door de FR een drankje en een kleine versnapering aangeboden worden 

aan de deelnemers. 

10. Toelichting collectief overleg: 

De belangrijkste items die besproken zullen worden zijn: 

• Jaarrekening 2024 

• Evaluatie collectief overleg 

• Nieuwe versie IDO RTH 

• Nieuwe bijlage 7 (individuele afspraken) bij het IDO 

• IDO Villa 52 met bijlagen en prijzenfiches 

• Traject rond Koraal - feedback ouders/bewindvoerders/medewerkers 

Planning bezoeken en verdere uitwerking organisatie 

• Evolutie bouw en Oase 

11. Nieuws uit Fovig door Daniël: 

De erkenning van het Infoloket van FOVIG werd verlengd tot juli 2028. 

 

In de toekomst zullen de budgetten in de prioriteitengroep 1 sneller toegekend 

worden. 

 

Het proefproject van het waarderingsplatform, waarbij hulp geboden werd bij 

het kiezen van een instelling, werd stopgezet. 

 



Dinsdag 30 september gaat er om 19 uur in UNIE-K te Brugge een infoavond 

door rond het thema: ‘Welke persoonsgebonden zaken kun je als ouder wettelijk 

regelen voor als je er niet meer bent?’. 

 

De Handy Park App (parkeerkaart linken aan je nummerplaat) werd 

geactiveerd. Momenteel zijn er echter slechts 7 steden aangesloten: Antwerpen, 

Berlare, Genk, Kortemark, Kortrijk, Schelle en Temse. Met de stad Oostende lopen 

er hierover momenteel onderhandelingen. 

 

Minister Gennez lanceerde haar ‘Perspectiefplan 2040’, dit is een plan waarbij 

de overheid zich verbindt om op lange termijn een engagement aan te gaan 

om te komen tot een inclusieve maatschappij. FOVIG zal deelnemen aan het 

maatschappelijk debat dat hierover zal gevoerd worden en dat moet leiden tot 

een conceptnota, die eind 2026 geconsolideerd moet worden door de Vlaamse 

regering. 

 

De FOVIG ledendag zal doorgaan op 4 oktober 2025 in de Sperwer te Lokeren. 

12. Koekenverkoop 2026: 

Er zullen terug koekjes verkocht worden van de firma Destrooper. Dit jaar zullen 

we, door de hogere aankoopprijs, 10 euro vragen voor 1 pack. 

13.  Traktaat ijsjes:  

Ook dit jaar trakteren we de bewoners terug op een ijsje tijdens de 

vakantieperiode. 

14. Overzicht activiteiten familieraad: 

In bijlage vindt u een overzicht van de activiteiten georganiseerd door de FR en 

de taakverdeling tussen de leden. 

15. Evaluatie werking familieraad: 

Tijdens de evaluatie werden de volgende bemerkingen gemaakt: 

• Het aantal cliënten met een NAH aandoening neemt toe in de 

voorziening. Het zou dan ook goed zijn mocht er een 

bewindvoerder/verwant van een NAH cliënt deelnemen aan onze 

vergaderingen. 

• We hebben geen contact met de professionele bewindvoerders, ook zij 

zijn welkom op onze vergaderingen. 

• De verslagen van de FR zijn een summiere weergave van de 

vergaderingen. Deelname aan de vergaderingen is nodig om alles goed 

te kunnen begrijpen/plaatsen. 

16. Signalen/vragen van ouders voor de voorziening: 



Mag men tijdens het bezoek een ijsje nemen uit de diepvries in de cafetaria en 

het geld ervoor deponeren in het voorziene potje? 

17. Traktaat met de voorziening: 

Om het werkjaar af te sluiten zorgde Nicole voor heerlijke aardbeien. Bedankt 

Nicole! 



 

Overleg met de voorziening om 15.15 u 

Aanwezig vanuit Cirkant: Stephanie, Emma, Ria en Catherine 

1. Dankjewel voor het traktaat met de lekkere aardbeien 😊 

2. Vorig verslag wordt goedgekeurd. 

3. Evaluatie Binnen en Buiten:  

Zie ook het verslag van de leden onderling. 

Algemeen is men het eens dat de organisatie een succes was. 

De namiddag werd als rustig ervaren. Het mooie weer zorgde ervoor dat de 

bezoekers meer verspreid konden zitten. 

De leden kregen een vraag i.v.m. de fietstocht: de huidige fietstocht is zo’n 45 

km. Kan er nog een tweede, kleinere, tocht voorzien worden? 

Een lid stelt voor dat we eventueel een toer van 20 km kunnen uitstippelen, 

waarbij de fietser op een bepaald punt kan kiezen om nog een extra lus bij te 

fietsen en zo een 40-tal km te fietsen. 

Er worden nieuwe pijlen aangekocht… Er moeten er voldoende zijn + opvallend 

van kleur. 

4. Evaluatie werking familieraad: zie afzonderlijk verslag 

5. Het project ‘de serre’ 

De serre is een nieuw project dat kan gerealiseerd worden, mede dankzij de 

opbrengst van de koekjesactie. 

Locatie van de serre: tussen huis 3 en huis 2 langs het padje naar de wasserij, ter 

hoogte van de pergola. 

Het wordt een grote serre, toegankelijk voor rolwagens via een verhard 

gedeelte, met 3 hoog-laag werktafels. De serre is ondertussen al besteld. Er 

komen naast de serre enkele verhoogde kruidenbakken. 

Enkele medewerkers van de dagbesteding maakten een planning en 

programma op. Verschillende bewoners kunnen plezier beleven aan de serre. 

Twee keer per week zal er een actief tuinatelier zijn voor meerdere bewoners, 

maar ook individuele begeleiders kunnen met bewoners naar de serre: 



bewoners die willen beleven, genieten + andere bewoners die willen werken: 

water geven, planten… . We voorzien ook samenwerking tussen het serre- en 

tuinproject en atelier 52. vb. bepaalde kruiden kunnen verkocht worden, 

confituur maken… 

6. Jaarvergadering familieraad van 9 oktober ’25 

Het voorstel van de concrete uitnodiging met inschrijvingsstrookje keuren de 

leden goed. Deze uitnodiging versturen we samen met de facturatie van 

augustus (begin september). De inschrijvingen verwachten we tegen 1oktober 

’25. 

Afspraak is in het restaurant. Vanuit Cirkant bieden we koffie en cake aan. 

De leden zorgen voor een verdeling van de deelnemers over de verschillende 

tafels adhv een gekleurd kaartje dat men krijgt bij aankomst. 

7. Stand van zaken project leefgroep Koraal  

De communicatie naar de betrokken bewindvoerders is ondertussen gebeurd. 

Elke bewindvoerder werd persoonlijk gecontacteerd. 

Ook de medewerkers van beide teams (Koraal en Violet) weten in welk team ze 

vanaf maart ’26 zullen werken. We hielden hierbij rekening met hun eigen wens 

en competenties. 

Welke bewoners verhuizen tijdelijk  naar een leefgroep in Inspirant (vroegere 

Rozenweelde)? Alle huidige bewoners van Koraal (met uitzondering van één 

bewoner) gaan voor 5 maanden logeren in Inspirant; samen met hun huidige 

begeleiders. Eén bewoner gaat in oktober al wonen op een andere leefgroep. 

Eerstdaags gaat het team van Koraal samen met enkele ondersteunende 

diensten (o.a. nachtdienst, kiné, medische dienst…) op bezoek naar de 

leefgroep in Inspirant. Met elk van die diensten is er vanuit het beleidsteam 

overleg om de 5 maanden zo goed als mogelijk te overbruggen. Heel veel 

logistieke afspraken worden gemaakt: wat met de was, de maaltijden.Ook de 

verhuis zelf wordt voorbereid. 

Op 9 september ’25 worden alle betrokken bewindvoerders uitgenodigd voor 

een eerste bezoek aan de leefgroep in Inspirant + voor stand van zaken ivm de 

verhuis, de afspraken… 

8. Signalen ouders/bewindvoerders/ netwerk 

• De leden vinden het belangrijk dat ze tijdig geïnformeerd worden als er 

nieuwe begeleiders starten op een leefgroep of wanneer 

leefgroepsbegeleiders veranderen van leefgroep of job. Enkelen ervaren dat 



dit soms vergeten wordt…De aanwezige leden vanuit Cirkant vinden dit een 

terechte vraag en nemen dit verder mee ter opfrissing van alle teams. 

• Wanneer staat de oliebollenbak gepland? 15 oktober ‘25 

9. Varia 

Dr Eecloo stopt na 36 jaar als huisarts in Cirkant vanaf oktober ’25. We zijn blij dat 

we 2 jonge artsen vonden die bereid zijn om, samen met Dr Lisa Vander 

Stichelen, de medische zorg op te nemen in Cirkant: Dr Amber Tolpe en Dr 

Pauline Cools.  

De onderlinge verdeling van de artsen over de verschillende leefgroepen 

bespreken ze pas tijdens de maand juli. 

10. Plechtige inhuldiging van het nieuwe konijnenverblijf. 

Alle lof en dank voor José en Daniel die in het bosje het nieuwe konijnenhok 

bouwden. Het nieuwe konijnenverblijf is ruim, mooi en degelijk én toegankelijk 

voor bewoners in een rolwagen. 

De bewoners van Villa Horizon zijn van de partij om het konijnenverblijf in te 

huldigen. José en Daniel knippen het lint door en we drinken allen een glaasje 

om het feestelijk moment compleet te maken. We danken ook de familieraad 

die alle gemaakte kosten voor dit nieuwe konijnenverblijf betaalt. 

Volgende familieraad is op 22 september ‘25 

 


